
 

 

Jersie Strands Grundejerforening 
 

Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde 2. December 2020 kl 17:00 til 18:00 hos LF. 
 
Til stede: Liselotte Frederiksen (LF), Morten Pontoppidan (MP), Niels Høpner (NH). 
Britta Dalsø (BD), Bodil Hertzum (BH). 
 
 
Dagsorden: 
Vagtordning med Securitas i samarbejde med Solrød Strand Grundejerforening. 
 
Hvad er sket indtil nu: 
Siden sidste bestyrelsesmøde har LF og BH deltaget i et par møder med Solrød Strands og 
Karlstrup Strands grundejerforeninger, idet de har haft en vagtordning først med GPS og siden 
med vagtselskab Danmark. Grundet utilfredshed med leverandøren, har de opsagt ordningen og er 
gået i forhandling med Securitas. Da de kan få bedre ordning med flere medlemmer, henvendte de 
sig til JSG, for at høre om vi ville deltage i denne ordning. 
 
LF og BH fandt umiddelbart ideen som god, og har siden da udarbejdet materiale til kontakt til 
JSG’s medlemmer samt deltaget i møde med Securitas. 
Resultatet af dette arbejde blev derfor forelagt JSG’s bestyrelse på mødet. 
 
Bestyrelsen har følgende kommentarer: 
 
Ideen er som sådan god, men der er en række punkter der skal arbejdes videre med: 
 
1. Ordningen skal dække alle veje med min 5 medlemmer samt veje i kortvejsområder med en 

angiven procentmæssig tilmelding. Dette skal forhandles med Securitas. (LF og BH) 
 
2. Kontakt til medlemmer skal gerne ske enkelt og direkte. Det skal derfor undersøges om vi evt. 

kan sende en besked til vores medlemmer igennem Solrød vandværk (gerne via e-boks, 
således at blot få medlemmer skal kontaktes direkte. (BD kontakter vandværket) 

 
3. Besked om opsigelse sendt af SSG til de få af vore medlemmer, der var med i SSG’s gamle 

aftale, skal følges op med besked om ny aftale er på vej. (LF og BH) BH har bedt om kopi af 
det SSG har sendt til vore medlemmer. 

 
4. MP sender besked til alle på Østre Frihedsvej via eksisterende mailgruppe i vejlauget. En del 

af de eksisterende vagtmedlemmer bor på denne vej. - Er allerede sket 😊 

 
5. Alle var enige om ikke at forhaste beslutninger igennem, men at orientering om den nye 

vagtordning  er vigtig. BD sender liste over JSGs vagtordningsmedlemmer til BH. - Er allerede 

sket 😊 

 
6. Med hensyn til betaling af medlemskab af vagtordning ved tilmelding midt i et kalenderår, var 

der usikkerhed om hvem der administrerer det opkrævede beløb. Da det er SSG, der skriver 
kontrakt også på vores vegne, skal pengene derfor sendes direkte til SSG. Det har SSG 
accepteret. 

 
7. Aftale med SSG om ansvarfordeling skal udarbejdes (LF og BH) 
 
8. Velkomstbrev til nye medlemmer af vagtordning med angivelse af første betaling skal 

udarbejdes (BH) 


